

PO LEUNG KUK TONG NAI KAN JUNIOR SECONDARY COLLEGE PO LEUNG KUK TONG NAI KAN ALUMNI ASSOCIATION

保良局唐乃勤初中書院 保良局唐乃勤校友會

11 Mei Lai Road, Shamshuipo, Kowloon. Tel:21945707 Fax:21945718

九龍深水埗美荔道 11 號

各位校友:

「法團校董會校友校董選舉指引」修訂諮詢

為確保法團校董會校董選舉符合《教育條例》的規定,並遵守「公平而開放透明」的原則,教育局於 2025 年 2 月修訂並完善《法團校董會校董選舉指引》。本校認可校友會已參照教育局的修訂版指引,完成檢視現行校本指引——「法團校董會校友校董選舉細則」,現提作修訂校本指引建議,主要修訂簡述如下:

- 1. 更新「法團校董會校友校董選舉細則」的名稱為「法團校董會校友校董選舉指引」;
- 2. 於選舉指引中:
 - (a) 訂明候選人應注意《教育條例》第30條所載有關校董註冊的規定;
 - (b) 訂明認可校友會主席不會自動成為校友校董, 反之亦然;
 - (c) 訂明如沒有校友校董的提名,法團校董會在諮詢校友/認可校友會的意見後,可提名一位校友,註冊為校友校董;
 - (d) 訂明選舉主任及認可校友會主席在場見證點票工作,完成後於存票信封封口及簽名;
 - (e) 更新填補空缺期限:認可校友會須在三個月內進行相關選舉及作出校友校董的提名,填補有關空缺;
 - (f) 按教育局更新部分字眼,完善選舉指引。
- 3. 新增英文譯本,如英文譯本的字義或詞義與中文本有所出入,蓋以中文本為準。

如對修訂建議有任何意見,請於 7 月 11 日或之前將意見電郵至 alumni@plktnkjsc.edu.hk 或致電 $2194\,5707$ 聯絡趙敏明副校長。

此致 各校友

> 保良局唐乃勤校友會會長 林家豪 謹啟

保良局唐乃勤初中書院校長 黄仲奇 謹啟

二零二五年七月五日



PO LEUNG KUK TONG NAI KAN JUNIOR SECONDARY COLLEGE PO LEUNG KUK TONG NAI KAN ALUMNI ASSOCIATION

保良局**唐乃勤初中書院** 保良局**唐乃勤校友會**

11 Mei Lai Road, Shamshuipo, Kowloon. Tel:21945707 Fax:21945718

九龍深水埗美荔道 11 號

Dear Alumni,

Consultation on the Revision of the "IMC Alumni Manger Election Guide"

To ensure the elections of Incorporated Management Committee (IMC) school manager are in compliance with the requirements of the "Education Ordinance" and the principle of "fairness and transparency", EDB have amended and refined the "IMC School Manager Election Guide" in Feb 2025. Our school Recognized Alumni Association (RAA) has reviewed the current guide of school-based election and made revision of the "IMC Alumni Manager Election Guide". The main revisions are summarized as follows:

- 1. Updated the name of "IMC Alumni Manager Election Details" as "IMC Alumni Manager Election Guide".
- 2. In the Election Guide:
 - (a) Clearly stated that candidates should note the registration requirements of managers set out in section 30 of the Education Ordinance.
 - (b) Clearly stated that the elected RAA chairperson does not automatically become an elected alumni manager and vice versa.
 - (c) State that if there are no nominations for alumni manager, the IMC may, upon consulting the alumni / the RAA, nominate one alumnus for registration as alumni manager of the school.
 - (d) Specify that the Returning Officer of the Alumni Manager Election and the chairperson of the RAA will witness the counting of votes, and after completion, will seal and sign the ballot envelopes.
 - (e) Updated the Timeline of Filling Vacancies: the RAA shall conduct an election and make nomination of alumni managers to fill the vacancy within three months.
 - (f) Refined the wordings in the Election Guide according to the EDB.
- 3. Added the English translated Version. In the event of discrepancies between the Chinese and English versions, the Chinese version shall prevail.

If you have any comments regarding the revision, please email your feedback to alumni@plktnkjsc.edu.hk or contact the Vice Principal Ms. Chiu at 2194 5707 by July 11.

Mr. Lam Ka Ho

Chairperson of the Alumni Association

Mr. Wong Chung Ki

Principal of PLK Tong Nai Kan JS College

5th July, 2024